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Dnia 16 grudnia 2021 roku odbyło się posiedzenie Rady Nadzorczej w 

ośmioosobowym składzie. Posiedzenie otworzył Przewodniczący Rady 

Nadzorczej, powitał obecnych członków Rady i Zarządu oraz przedstawił 

proponowany porządek posiedzenia: 

1. Przyjęcie porządku obrad.  

2. Informacja z realizacji uchwał podjętych na ostatnim posiedzeniu.  

3. Omówienie założeń do planu finansowo – rzeczowego na 2022 rok. 

4. Sprawy wniesione. 

5. Informacja z prac poszczególnych Komisji RN.  -  

6. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Rady Nadzorczej. 

7. Sprawy Rady.  

Porządek został przyjęty jednogłośnie.  

Następnie Przewodniczący przedstawił informację z realizacji uchwał podjętych na 

ostatnim posiedzeniu Rady – podjęto 1 uchwałę, realizowaną na bieżąco. 

Informację przyjęto bez uwag. w kolejnym punkcie porządku Prezes Zarządu 

krótko podsumował mijający rok oraz przedstawił założenia do planów na rok 

przyszły – wzrost ceny prądu, drastyczny wzrost ceny gazu dla własnych kotłowni. 

Czynimy starania, aby gaz dostarczany do naszych kotłowni nie był traktowany 

jako gaz dla firmy a dla indywidualnego odbiorcy. Energetyka Cieplna z Karlina 

również podniosła cenę ciepła. Wzrosną koszty ubezpieczenia, koszty sprzątania 

budynków – coraz mniejsze zainteresowanie świadczeniem tych usług i coraz 

wyższe oferty, dokonamy zmian w systemie rozliczania ciepła na podgrzanie wody 

(podział na koszty stałe i koszty zmienne). W ramach spraw wniesionych 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany Regulaminu 

zasad rozliczania kosztów dostawy ciepła na potrzeby centralnego ogrzewania i 

podgrzania wody w Białogardzkiej Spółdzielni Mieszkaniowej. Wyjaśnień do 

uchwały udzielił Członek Zarządu Adam Marczyk. Członkowie Rady jednogłośnie 

podjęli uchwałę nr 11/2021 w sprawie zmiany Regulaminu zasad rozliczania 

kosztów dostawy ciepła na potrzeby centralnego ogrzewania i podgrzania wody w 

Białogardzkiej Spółdzielni Mieszkaniowej. W punkcie 5 porządku Przewodniczące 

obu Komisji poinformowały, że w ostatnim okresie nie zwoływano posiedzeń 

Komisji.  

Na zakończenie posiedzenia jednogłośnie przyjęto i podpisano protokół z 

ostatniego posiedzenia Rady Nadzorczej. Na tym posiedzenie i protokół 

zakończono. 


